
Informace z radnice 

 Na 29. veřejném zasedání zastupitelstva byl schválen rozpočet města na rok 2018. Z větších 

investic, které nás příští rok čekají, lze zmínit příjezdovou komunikaci v průmyslové zóně za 7 

milionů Kč, rekonstrukci komunikace a chodníků u pečovatelských domků Za Kozlovkou za 4,5 

milionu Kč a rekonstrukci vodojemu za 2 miliony Kč. Z menších investic se jedná o výstavbu 

nového kolumbária včetně nových chodníků na místním hřbitově, na které je plánována částka 

750 tisíc Kč. 

 Pomalu se rozjíždí nový systém třídění odpadů PZNsO, do kterého se zatím zapojilo jenom 74 

domácností.  Přesto bylo dosaženo velmi dobrých výsledků v třídění odpadů, proto se město 

rozhodlo zapojené domácnosti ocenit úlevou na poplatku za odpady na rok 2018. Výše úlevy 

bude stanovena podle počtu dosažených ekobodů za třídění odpadů. Průměrná sleva bude 350,- 

Kč na poplatníka. Připomínám, že do systému se mohou zapojit i domácnosti z bytových domů. 

Stačí si vyzvednout přihlašovací údaje k odpadovému účtu na městském úřadu (nejlépe při 

placení odpadů začátkem roku). 

 Byla dokončena rekonstrukce vnitřních prostor tělocvičny. Původní předpokládané náklady 6 

milionů korun se díky rozšíření rozsahu oprav navýšily o jeden milion. Výsledek však stojí za to. 

 V prosinci proběhla za provozu rekonstrukce části vnitřních prostor budovy městského úřadu, 

která si vyžádala 500 tisíc korun. Důvodem byl havarijní stav elektroinstalace, která již ohrožovala 

bezpečnost. Díky této investici jsme vytvořili odpovídající podmínky k zajištění provozu na další 

roky jak pro zaměstnance úřadu, tak hlavně pro veřejnost. 

 V úterý 19. prosince jsme zaznamenali havárii vodovodního řadu v ulici Fučíkova. Zpravidla 

dochází k prasknutí potrubí po déletrvajících mrazech, což není tento případ. Můžeme proto 

usuzovat, že stav vodovodního řadu v této lokalitě je špatný a bude potřebovat brzkou obměnu. 
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